
Marken, 23 mei 2021

Geachte leden van de gemeenteraad Waterland,

Binnenkort staat de goedkeuring van RES 1.0 door de raad van de gemeente Waterland op
de agenda. In RES 1.0 staat het gebied rond de NES nabij Marken aangeduid als zoekgebied
voor het plaatsen van windturbines.

Op vele gebieden is het plaatsen van windturbines op deze locatie onwenselijk. Ik laat de
mogelijke invloed op weidevogels in één van de rijkste grutto gebieden van Nederland aan
de kenners op dat gebied over om dat te onderzoeken. Ook die van overige natuurinvloeden
of invloeden op de gezondheid laat ik aan de specialisten over. Het is vervelend te moeten
constateren dat er onderzoeken nodig zijn om te weten te komen óf het invloed heeft. Beter
is het, het risico niet te nemen. Want stimulerend ten aanzien van deze 2 genoemde
domeinen zal het zeker niet werken. Dat weten we allemaal

Maar in een gebied wat zich kenmerkt door openheid van het landschap en kleinschaligheid
van bebouwing kunnen we het er allemaal over eens zijn dat het plaatsen van grote
windturbines, of het er nu 1 is of meerdere zijn niet past bij de genoemde kenmerken. Het
zal ongekende schade aanrichten aan het landschap én aan de kleinschaligheid van
naastliggende dorpen Marken en Uitdam. Het staat in geen verhouding.

Ik vraag u nu concreet om niet in te stemmen met RES 1.0 waarin de NES opgenomen is als
zoekgebied voor het plaatsen van windturbines. Of in te stemmen met RES 1.0 waarin de
NES als zoekgebied voor windturbines wordt uitgesloten.

Ik vraag u tevens of u bereid bent de windturbines af te breken op kosten van de
gemeente, mochten na plaatsing in werkelijkheid de schadelijke effecten groter zijn dan
vooronderzoeken hebben aangetoond?

Voor elke vraag of toelichting ben ik graag bereid het gesprek met u aan te gaan. En
ondertussen wil ik dat u weet, dat met mij, vele inwoners van Marken het met deze mening
eens zijn.

Hoogachtend,


